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STOC KHOLM S S KI D FORBU N D

Protokoll fiirt vid Stockholms Skidfiirbunds 57:e irsmiite
2010-fi-r4

Plats: Stockholmsidrottens Has
Solna

Huddinge SK Alpina
Jiirl?illa AK
Lidingii SLK
Sollentuna SLK
Tnby SLK
Sundbybergs IK
Djurgirdens IF AF
Miilariiarnas ASK
Saltsjiibadens SLK
Viisby SK
SK Linden
Sollentuna Backhopparklubb

Nlirvarande:
Totalt 36 personer

Inledning
Fdrbnndsordftirande Stefan Bessman hdlsade de niirvarande ombuden och clvriga
giister viilkomna till ftrbundets 57: e irsmrite. Ett speciellt v?ilkommen riktades till
hedersordftiranden i Stockholms Idrottsftirbtxrd, Lars Liljegren och Svenska
Skidftirbundets ordftirande, Mats Arjes. ,

Stefan Bessman inledde med att ftirriitta utdelning av utmiirkelser och stipendier till
aktiva och ledare vilka hyllades med vanna applider.

Mottagare av Hammars Fond 2010 blev Oscar Eckrnan ochAlbert Briclcrnanbhda
Sollentuna SLK (aktiva alpint), Susanne Akers Mrilardarnas ASK (alpint ledare),
Stefan Lavblom Taby SLK (alpint ledare), Emma Bivstedt Sundbybergs IK (aktiv
langd) ochJohan Bivstedt Sundbybergs IK (ledare leingd)

Mottagare av det stipendiet frin Peter M<illers Minnesfond blev iiven i ar tue 6kare,
Olivia Jonsson, Jiirfiilla Alpina Klubb och Olle Sundin, Djurgflrdens IF AF. Priset
delades i 6r ut av Stockholms Skidftirbund som administrerar fonden.

DEirefter forklarade forbundsordftirande flrsmritet 6ppnat.

S 1. Upprop och godkiinnande av fullmakter
Lena Eliasson forattade upprop av n?irvarande ombud och inltimnade fullmakter.
Antal ftireningar: 18 klubbsr antal r<ister:I8 (stadgeiindring varje klubb har en nist)

Foljande ft)reningar och ombud var representerade vid 6rsm<itet:
Eva Kallur
Carl-Johan Borgenstam
Mattias Persson
Peter Dalmalm
Marie-Therese Edebo
Soren Olofsson
Mats Flodin

. Asa Risberg
Patrik Hedelin
Ake Leverin
Ingvar Kullman
Carl Olsmats

I rdst
1 rdst
I riist
I rdst
I riist
I riist
1 rdst
I rdst
1 riist
I rdst
I rdst
I riist

7s
/tr 1t



IK Jordbiinningarna
Hammarby IF
Tiiby IS
Nacka Viirmdii SK
Huddinge SK tiingd
Vallentuna SF

Ove Andersson
Jan Fridlund
Peter Rune
Johan Bivstedt
Hans Hoglund
Ulf Cambv

I riist
I riist
I rdst
I rdst
I rdst
I rdst

Arsmdtet faststiillde rdstliingden enligt ovan, vilket betyder 18 nister n?irvarande.

$ 2 Faststiillande av fiiredragningslista fiir miitet
Tidigare utsiind ftiredragningslista godkiindes.

S 3 Miitets behtiriga utlysande
Arsmritet har utlysts genom inbjudan pi hemsidan i juni och piminnelse under
augusti och september minad samt skriftlig inbjudan skickad till samtliga I54
medlemsftireningar den 2819 2010

Arsmotet ftrklarades utlyst i behririg ordning.
,

$ 4 Val av ordfiirande ftir miitet
Till ordftirande ftir mritet valdes Lars Liljegren

$ 5 Val av sekreterare fiir miitet
Till sekreterare ftir m<itet valdes Lena Eliasson.

S 6 Val av 2 justeringsmiin och riistriiknare
Till justeringsmiln och rostriiknare valdes Torbjdrn Stram och Stefan Lavblom

S 7 Behandling av verksamhets- och fiirvaltningsberiittelser
a/ Styrelsens verksamhetsbercittelse

Tv6 uppgifter skall korrigeras, 4 Skido - tiivlingar ska vara 5 pi sid 21. Stefan iir
felstavat pi sid 22,femte raden nerifrin.

Styrelsens verksamhetsberiittelse 2 0 0 9 - 2 A I A go dldnde s av 6rsm<itet.

b/ Styrelsens farvaltningsbereittelse
Styrelsens ftirvaltningsberiittelse 2 0 A 9 - 2 0 I 0 godkiindes av irsm6tet

c/ Revisorernas berrittelse
Revisionsberiittelsen fiiredrogs av lorbundets revisor Hjrirdis Eiranson Kram och
lades till handlingarna.

$ 8 Friga om ansvarsfrihet fiir styrelsens fiirvaltning
Arsm<itet besk;t att bevilja styrelsen ansvarsfrihet fiir det gangna
verksamhetsiret.
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S 9 Motioner mm
Inga motioner har liimnats in.

Innan mritet gick vidare till punkten l0 bj6d ordftirande in Mats A4.t att liimna
aktuell information fran Skidsverige och Svenska Skidftirbundet.
Mats brirjade med att bertitta om sin bakgrund och niimnde dhatthan suttit som
ftirbundsdirektrir i Svenska Skidfitrbundet mellan iren 1998 och2002. Sedan dess
innehar han tjiinsten som VD filr Skistar AB.
Fdrra seisongens fantastiska vinter medlorde bl. a att ca 56 000 personer var anmiilda
till Vasaloppet och ca 50 000 kom till start.
Hela Sverige fick for en gangs skull vinter, sporthandlarna jublade och tillsammans
med de fantasiska resultaten vid OS medft)rde detta ett stort uppsving ftr sflviil
liingdakningen och alpint.
Under den hiir siisongen kommer den alpina verksamheten att flytta till Are, vilket
blir andra flytten d& man tidigare flyttat fran Stockholm till Falun. Skidftirbundet fhr
medel till flytten frin regionen samt 16ga kostnader fi)r lokalen som ligger mitt i
centrum ftir Alpinsverige.
Skid VM i Falun 2015 vann vi med siffrorna 8 mot 7 fiir Lahti och inftjr tiivlingarna
pi hemmaplan kommer Svenska Skidftirbundet att tillhandahilla bra ikare och
hoppare.
Stefan Bessman undrar hur vi ska ffi nya "stora" miisterskap till Sverige och svaret
iir att det ligger mycket strategiarbete och ekonomiska satsningar bakom det arbetet.
Jan Nordh undrar rlver att Svenska Skidftirbundet iinnu inte har nigon uttalad vision
om en inomhusanliiggning for alpint. Mats A svarar att det beror pi de begriinsade
ekonomiska resurser man har att arbeta med.
Mats Sundberg frflgar om instiillningen till Alpina YM20l7 och hlir har vi svira
konkurrenter att kiimpa mot, bl. a Cortina och St Moritz.
Mats Kallur iir intresserad av kostnaden ftir en ansrikningskampanj och hiir svar.r
Mats A att alpina VM kostar mellan 15-20 Mkr och liingd VM ca 10 Mkr.
Lars Liljegren undrade, ndr Svenska Skidftrbundet tar initiativ till en ny kampanj ftir
vinter - OS till Sverige. Sochis kampanj slutade pi 9 miljarder dollar, men det iir
fiinkbart att Sverige kommer att sdka Vinter OS framover, di med orterna Stockholm
-fue.

$ 10. Arbetsplan och Ekonomisk plan
Styrelsens ftrslag 2ir att den administrativa avgiften som klubbarna betalar in till
Stockholms Skidforbund iir oft)riindrad pA 1000: - per klubb och 6r.

Erik Bjdrelindbeskrev kortfattat utgingspunkten ftjr den nya mil- och handlings-
planen som har tagits fram under iret av en grupp fran de fi'ra olika disciplinerna,
Stefan Bessman - alpint, Erik Bjorelind - liingd, Carl Olsmats - backhoppning och
Roland Hellberg - skidO. Grunden for gruppens arbete har varit den handlingsplan
som Svenska Skidftirbundet hade vid den tiden.
MAI- och handlingsplanen utarbetades under v6ren/ftirsommaren tillsammans med
kommittderna och skickades ut til1 klubbarna p& remiss under juli minad, endast
tvi svar kom dock in. Diirefter fastst[lldes fiirslaget i styrelsen.

Resultatet for verksamheten200g-2010 uppgicktll2Ts tkr och detta tillsammans
med de tidigare balanserade vinstmedlen och kommitt6ernas reserver har legat till
grund for budgetsftirslaget fttr 2010-2011. Med vetskap om att det finns reserver bL,
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valde styrelsen att liimna en budget som lir underbalanserad med 235 tkf,. F<irbundet
b<ir inte agerabank utan de pengar som finns bdr anviindas i verksamheten.
Stefan Bessman beskrev kortfattat det ekonomiska liiget ftir Stockholms Skidftirbund.
Minskningen av intiikterna frdn Bingoallianser verkar ha upph<irt och istiillet kan man
skdnja en viss stabilisering med nigot hrigre intiikter. Vasaloppsintiikterna ftir
distriktet har ocksi <ikat liksom de administrativa intiikterna. Kostnaderna under
verksamhets&ret har i stort ftlljt de budgeterade kostnaderna.

Patrik Hedelin - Saltsjdbaden yrkar att mil- och handlingsplanen ska innehilla mil
som b<ir vara miitbara i syfte att kunna utviirderas. M61- och handlingsplanen
innehiller i dagsltiget inga kvantifierbara mil.
Patriks fiirslag pA miitbara mil:

1. Antalet platser pi riksidrottsgymnasier som bestitts av 6kare fr6n Stockholm
b<ir vara minst 30 procent.
2. Antaletplatser till USM-finalen via kvalen bcir vara minst 30 procent.
3. Antalet pallplatser i JSM och USM och antalet 6kare bland top 20 bor vara
minst 30 procent.
4. Antalet pallplatser i landsdelsfinalerna i B och C och antalet 6kare bland top 20
bdr vara minst 30 procent.
5. Antalet ungdomar i trlining i vira 6tta Stockholmsklubbar i resp. 6lder bdr vara
minst 30 procent.
6. Andelen uttagna ungdomar till Team Future bor vara minst 30P%.

Patrik menar ocksi att den av Stockholms Skidftrbund anstiillda triinarens
lonekostnader m6ste synas i redovisningen tillsammans med samtliga dvriga intiilcter
och kostnader ftir att det skall vara mtijligl ft)r revisorn att granska bokforingen

Uf Carnby - Vallentuna ville ha klarhet i att den tilldelade budgeten till SkidO inte
innebar nigon nerskiirning, Svaret iir att det tillgtingliga beloppet fttr SkidO-
verksamheten iir totalt 35 tkr ftir kommande 6ret, alltsi ingen ftiriindring frin
ft)regiende 6r.

Stefan Bessman sva.rar Patrik att Stockholms Skidftirbund har viildigt liten mtijlighet
att p6verka resultat vilket gdr det svirt att ha med i handlingsplanen.

Barbro Nordlander AKfofidligar attminga av milen iir opiverkbara

Per Tengfr- Huddinge AFhhller med om breddmilen

Erik B pipekar att formatet pA handlingsplanen kommer atthalta di endast alpint
vill ha miitbara m6l

Stefan B beskriver Stockholms Skidfiirbunds arbetss?itt sA att klubbar, kommittder
och
ftjrbundet arbetar tillsammans ftir att uppni styrelsens handlingsplan

Per T liimnar in ett iindringslorslag som giiller en formulering i ft)rsta punkten pi
alpina planen:

,/zt
Ny formulering:
Alpint/ skapa Alpina Lageqir I endast A-ikare, 5r 2 (siisong2}lll2}l2) skall ftirsta gl

aret utviirderas och ftirslag pi justerat uppliigg tas fram flor att stikersttilla att I
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det blir ett komplement och inte ett alternativ till klubbarnas verksamhet.
Detta ftirslag skall stiimmas av och koordineras med klubbama innan det
sjrisiitts. fu Z ingir iiven Juniorer

AlpinV skapa triiningstillfiillen och triiningsliiger for B och C som planeras och
koordineras av distriktstriinare och som genomftirs i samarbete med klubbarna
Verksamheten ska ses som en breddsatsning, t ex ftir att utveckla biittre
moj ligheter till farttriining

Patrik Hedelin pipekar betydelsen av att Stockholms Skidftirbund och Alpina
kommitt6n ftirankrar viktiga beslut kring den alpina verksamheten med de alpina
klubbarna s6som Stockholmslaget (Stockholm 2020).

Tom Rapaport - Mtilardarnamenar att budgeten och resultatet ska visa samtliga
intiikter och kostnader, s.k. bruttoredovisning.
Per instiimmer i att niista 6rs budeet bdr vara bruttoredovisad.

Mattias Persson - LidingdyrkAlatt m6len ska konkretiseras till niista irsmote
Torbjorn Snam - Sal*jabaden yrkar att handlingsplanen miste griras om och gi ut pfl
remiss eftersom den i nuvarande form iir svirm?itbar. Yrkar diirmed om att ett extra
6rsm<ite bdr ta stiillning till frigan.
Innan irsmotet gir till beslut liimnar Mattias ett tilliigg till sitt yrkande, niimligen att
styrelsen tolkar hur konkretiseringen av budgetmilen ska gora, vilket styrelsen
godkiinde.

Sammanfattningsvis fanns ftiljande yrkanden och styrelsens instiillning till dessa.

Farslagssttillare Yrkande Styrelsens instdllning

Styrelsen Oftriindrad ftireningsavgift Eget filrslag
Patrik Hedelin Yrkanden I - 6 ovan Avslag
Per Tengi Tvi yrkanden om alpina planen Avslag
Tom Rapaport Budget b<ir g<iras enligt s.k. Bifall

bruttoredovisning
Torbjrirn Str<im Handlingsplanen btir gi ut pi remiss Avslag

och senare faststiillas av extra irsmtite
Mattias Persson Styrelsen btir konkretisera milen och Bifall

redovisa dessa konkretiseringar vid
niista Arsmdte.

Styrelsen Bifall till forslaget om arbetsplan och Eget fiirslag
ekonomisk plan

Arsm<itet beslutade

att avsli Torbjiirn Stroms yrkande om remiss och extra arsmcite utan att istiillet
avgdra frigan vid dagens irsmcite;

att diirefter avsl6 Patrik Hedelins yrkanden;

L.L/
att bifalla Per Tengis yrkanden; ., ,,'\.

13 a-
att bifalla Mattias Perssons yrkande om en konkretisering av m6len; u



att bifalla Tom Rapaports yrkande om s.k. bruttoredovisning;

att bifalla styrelsens lorslag om oftiriindrad ftireningsavgift;

att i 6wigt bifalla styrelsens ftirslag till arbetsplan med ekonomisk plan.

$ 11. Val av ftirbundsordfiirande
Pdforslag av valberedningen omvaldes Stefan Bessman enhalligt till forbundets
ordftirande, tillika styrelsens ordforande ftir verksamhetsfiret 2010 -20I 1 .

$ 12. Val av 3 0vriga sfyrelseledamiiter
I tur att avgi iir Mats Sundberg, Bjdrn Lidman ochAndreas Johansson, och av dessa
har Mats Sundberg avsagt sig omval.
Valberedningens ft)rslag ?ir omval av Bjorn tidman och Andreas Johansson samt
nyval av Niklas Henning (Jtirfiilla Alpina Klubb) pi tvi ar.

Arsmotet valde de av valberedningenforeslagna kandidaterna till ledamciter ftir en
tid av tvi 6r.

S 13. Val av I revisor och I revisorssuppleant .

Pi fiirslag av valberedningenbeslot irsmdtet omval av Hjdrdis Eiranson-Kram,
I dr och revisorssuppleanten Hans Stern&s I dr. .

$ 14. Valberedning
Arsm<itet foreslog fem kandidater och efter skriftlig omr<istning valdes Jan Nordh,
Jan Hasselgren och Olle Yttermo som medlemmar. Ovriga tv& ftireslagna kandidater
var Patrik Hedelin och Mats Sundberg.
Jan Nordh valdes till ordftirande i valberedningen. Samtliga valdes pi en tid av 1 6r.

Innan mritet avslutades liimnades ordet till Rutger Simonsson - general fdr Royal
Palace Sprint
Rutger sammanfattar arbetet med denna tiivling pfr si stitt, att det iir ett 6rs planering
som sedan avslutas med 45 minuters tiivling.
Slottssprinten ingir som del I av den FIS tiivling som utgrir Viirldscupsfinalen och
det ?ir en popul?ir tiivling bland ikarna.
De ursprungligatiivlingamakordes i mdrker med allt vad det innebiir av vackra
vyer, slott och kung. Sedan tiivlingarnas starttid flyttades till eftermiddagen har
det dock giorts besparingar pi ca 0,5 Mkr.
Funktion?irer sokes till tiivlingarna och det finns mrijlighet ftir fler Stockholms-
klubbar att engagera sig i sprinten. Elever pi Idrottsskolan pi Bos0n stiiller varje 6r
upp som funktioniirer.
Tiivlingsledningen har redan b<irjat blicka fram emot hur tiivlingen kan komma
att se ut lLr 20t6.
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Avslutning
D?irefter <iverliit Lars Liljegren ordet till Stefan Bessman for att avsluta mdtet.
Stefan Bessnaan tackade de niirvarande fiir visat intresse och fiir ftirtroendet som
ordfiirande ?iven kommande ir. Den nya ledamoten i styrelsen, Niklas Henning
Snskades viilkommen och diirefter forklarades det 57: e ersmdtet fiir avslutat.

Wd protokollet Justerar

/**ah* dlzqr
LarsLitlegren{or,Lena Eliasson

Leel20l0-12-13

Tordrirn Str<jm


